

Еженедельник новостей МДС, 18 - 22 марта

IBC Weekly News, March 18 - 22, 2019

18 марта

МДС [представил свои предложения](#) по мониторингу исполнения **решений Совета по регулятивной реформе при Правительстве КР**. В обсуждении приняли участие члены Совета, а также представители госструктур и бизнес-сообщества.

Наблюдательный совет [утвердил критерии по отбору Бизнес-омбудсмена КР и его заместителей](#). Для ускорения процесса отбора и обеспечения беспристрастной оценки кандидатов планируется привлечь рекрутинговую компанию.

Консультативная группа по экономической дипломатии при МИД КР обсудила [предстоящий визит](#) Президента КР в ФРГ, а также мероприятия по линии экономической дипломатии в рамках визита.

20 марта

Временная комиссия МДС по актуальным вопросам субъектов СЭЗ «Бишкек» рассмотрела вопросы, связанные с налоговыми льготами, а также создания НПА, регулирующих правоотношения в СЭЗ.

22 марта

Представитель МДС [принял участие во встрече](#) по обсуждению концептуальных аспектов создания института инвестиционных гидов в КР.

March 18

IBC [presented its proposals](#) on monitoring the implementation of decisions of the **Regulatory Reform Council** under the Government. The discussion was attended by the Council members, representatives of government agencies and the business community.

The Supervisory Board [approved the criteria](#) for the Business Ombudsman selection. To speed up the selection process and ensure an impartial evaluation of candidates, it is planned to attract a recruiting company.

The **Consultative Group on economic diplomacy** at the Ministry of Foreign Affairs of the Kyrgyz Republic discussed the [upcoming visit](#) of the Kyrgyz President to Germany and the economic diplomacy events planned as part of the visit.

March 20

The IBC ad hoc commission on topical issues of the Bishkek FEZ entities considered issues related to tax benefits, as well as the creation of regulatory legal acts necessary for the full regulation of legal relations in the Bishkek FEZ.

March 22

IBC representative [took part in a meeting](#) to discuss the conceptual and strategic aspects of creation of an Investment Guides Institution in the country.

Объявления

27 марта состоится [круглый стол](#) «Перспективы улучшения инвестиционного климата в КР посредством развития медиации». Место проведения: Министерство экономики (пр. Чуй, 166). Время: 9.30-12.30. По вопросам участия обращаться по тел. 383 005, 438 977, email: arbitrkg@mail.ru

Встречи с членами МДС

22 марта с представителями [Кыргызского-Швейцарского Банка](#) рассмотрены состояние и

Announcements

On March 27, a [roundtable](#) “Prospects for improving the investment climate in the Kyrgyz Republic through mediation development” will take place. Venue: Economy Ministry (Chui Ave, 166). Time: 9:30-12:30. For participation please contact: tel. 383 005, 438 977, email: arbitrkg@mail.ru

Meetings with IBC members

On March 22, representatives of the [Kyrgyz-Swiss Bank](#) and IBC considered the state and prospects

перспективы финансового сектора страны, а также расширение сотрудничества в рамках МДС.

Представители МДС посетили полиграфический комплекс [«ST.ART LTD»](#), частную типографию, работающую на рынке Кыргызстана с 1993 года. Проблемы с госзакупками, которые озвучили специалисты компании, решено рассмотреть в МДС для последующего направления в соответствующие инстанции.

of the country's financial sector, as well as expansion of cooperation in the IBC framework.

IBC representatives visited the ["ST.ART LTD"](#) printing complex, a private printing house operating in the Kyrgyz market since 1993. Problems with public procurement, voiced by the company's specialists, will to be considered by IBC for subsequent submission to the appropriate authorities.

Новости членов МДС

News from IBC members

24 марта при поддержке [MegaCom](#) в Бишкеке открыт велосезон – 2019. В пятый раз MegaCom выступил генеральным спонсором этого масштабного спортивного события.

On March 24, with the [support from MegaCom](#), the **opening of the bicycle season 2019** took place in Bishkek. MegaCom was the general sponsor of this sporting event for the fifth time.

Правовой обзор

Law review

МДС подготовил [еженедельный обзор](#) наиболее важных изменений в законодательстве КР.

IBC has compiled a [weekly review](#) of the most important changes in Kyrgyz legislation.

Дайджест СМИ

Weekly media digest

Представляем [еженедельный дайджест](#) СМИ по экономике, бизнесу и инвестициям.

IBC presents you a [weekly media digest](#) on economy, business and investment.

События на 25 - 29 марта

Events for March 25 - 29

25 марта пройдет совещание по **обязательной переработке на территории КР сырьевых товаров, содержащих драгоценные металлы**, в рамках законопроекта «О драгоценных металлах и драгоценных камнях».

On March 25, the State Committee for Industry, Energy and Subsoil Use will host a meeting on **compulsory processing of commodities containing precious metals in the Kyrgyz Republic** as part of the draft Law "On Precious Metals and Precious Stones."

27-28 марта в Бишкеке состоится Восьмая [кыргызско-российская межрегиональная конференция «Новые горизонты стратегического партнерства и интеграции»](#). Мероприятие приурочено к государственному визиту в КР Президента РФ Владимира Путина.

On March 27-28, the [Eighth Kyrgyz-Russian Interregional Conference "New Horizons for Strategic Partnership and Integration"](#) will be held in Bishkek. The event is timed to the state visit of Russian President Vladimir Putin to the Kyrgyz Republic.

26-28 марта состоится **Первый образовательный форум ректоров РФ и КР**. Исполнительный директор МДС выступит на форуме от бизнеса.

On March 26-28, the **First Educational Forum of the Rectors of the Russian Federation and the Kyrgyz Republic** will be held. The IBC Executive Director will speak at the forum on behalf of the business.

Если Вы хотите включить Ваших коллег в наши рассылки, пожалуйста сообщите нам их электронные адреса. Наши предыдущие выпуски Еженедельника новостей доступны по [ссылке](#).

Please let us know if you would like to include your colleagues' e-mails into our mailing list. Our previous Weekly News issues are available [here](#).



Copyright © 2018 International Business Council, All rights reserved.

You're receiving this email because of your relationship with International Business Council.